



PP7745-11



TENSKIT3a

The Comfy Stim combo is a compact, portable dual channel stimulator combining a TENS for pain relief and a Muscle Stimulator for muscle reeducation.

The TENS mode is used in symptomatic relief of chronic intractable pain, post-traumatic and post-surgical pain.

The EMS mode is indicated to maintain or increase range of motion, prevent deep venous thrombosis, improve local blood circulation, etc.

Le Comfy Stim combo est un stimulateur compact et portatif qui combine TENS pour le soulagement de la douleur et stimulateur musculaire pour la rééducation des muscles.

Le mode TENS est utilisé pour le soulagement symptomatique des douleurs chroniques irréductibles, ainsi que des douleurs post-traumatiques et post-opératoires.

La stimulation neuromusculaire est indiquée pour maintenir ou augmenter l'amplitude de mouvement, améliorer la circulation sanguine, prévenir les thromboses veineuses, etc.

Specifications / Spécifications

- Channels: Dual, isolated
- Wave Form: Asymmetrical Bi-Phasic Square Pulse
- Modes of Stimulation:
 - TENS: Burst, Normal, Modulation, SD1 (40%), SD2 (70%)
 - EMS: Synchronous and Alternate
- Pulse Frequency: Adjustable 2-150 Hz
- Pulse Width: Adjustable 50-300 μ s
- Pulse Amplitude: Adjustable 0-100 mA
- Intensity: Adjustable 0 to 50 Volts
- Patient Compliance Timer: Memorizes 60 sets of operation records. Total record time is 999 hours.

- Canaux: double, isolés
- Forme d'onde: carrée asymétrique biphasique
- Modes de stimulation:
 - TENS: Salves, Normal, Modulation, SD1 (40%), SD2 (70%)
 - SNM: Synchrone et Alternatif
- Fréquence: réglable 2-150 Hz
- Largeur d'impulsion: réglable 50-300 μ s
- Amplitude: réglable 0-100 mA
- Intensité: réglable 0 à 50 volts
- Compte-minutes d'assiduité: garde en mémoire 60 enregistrements. Durée totale d'enregistrement de 999 heures.

Item Numbers / Numéros d'articles

Comfy Stim Combo TENS/EMS

Includes: stimulator combo unit, 2 lead wires, 4 self-adhesive electrodes, 1 alkaline 9 volts battery in a carry case.
PP7745-11

Comfy Stim Combo TENS/SNM

Comprend: stimulateur, 2 câbles, 4 électrodes adhésives, 1 pile alcaline 9 volts dans un boîtier de rangement.
PP7745-11

Comfy Stim Combo TENS/EMS Set

Includes the stimulator and everything the patient needs for several months of use: lead wires, 2 rechargeable batteries, charger and 16 adhesive electrodes in a carry case.
TENSKIT3a

Ensemble Comfy Stim Combo

Comprend l'appareil et tout ce qui est nécessaire pour plusieurs mois d'utilisation: câbles, 2 piles rechargeables, le chargeur et 16 électrodes adhésives dans un boîtier.
TENSKIT3a